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Saco-S SGU

 Protokoll från styrelsemöte den 10 oktober 2024

Närvarande: Peter Åkerhammar (ordf.), Jonnina Karlsson (v. ordf.),
Charlotte Defoort (sekr.), Anton Wagner, Eva Hellstrand,
Fredrik Mossmark

Frånvarande: Otto Pile

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2 Val av justerare och fastställande av dagordning

Till protokolljusterare valdes Anton Wagner och Eva Hellstrand.

§ 3 Föregående mötesprotokoll

Protokollet från mötet den 26 augusti 2024 godkändes och lades till handlingarna.
Peter kontaktar Saco-S centralt och frågar hur det går med webbplats.
Frågan kring Kammarkollegiets reseförsäkring vid utlandsarbete har diskuterats sedan senaste
styrelsemötet. Medarbetare får själva ringa försäkringsbolaget Falck och höra vilket sjukhus som gäller i
det land man ska resa till.

§ 4 Förhandlingar

Förhandlingar enligt MBL § 11 har hållits om förlängt förordnande för EC Ekonomisk geologi (1 år) samt
förordnande för ny EC Samhällsplanering Berg (4 år) fr.o.m. 1 januari 2025.
Saco-S SGU hade inget att erinra.

Kommande MBL §11, EC IoD (intervju 24 oktober).

Förhandling har hållits kring uppdatering av riktlinjer, överenskommelse vid distansarbete.

§ 5 Samverkansmöten

Fyra samverkansmöten har hållits sedan förra styrelsemötet.

Samverkansmöte 28 augusti
Frågor från Saco-S: FoU-tjänster, radonmätning på alla kontor.

Samverkansmöte 11 september
Varumärkesplattform. Frågor Saco-S: Platstillgång på lokalkontor vid nyrekrytering?

Samverkansmöte 25 september
Ny flyttsamordnare i Uppsala, ev. samlokalisering med HaV i Göteborg.
Frågor Saco-S: Lokal för grovpreparering? Ekonomisystemet – arbetsmiljöproblem.
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Frågor från ST: Lokalerna för serverhallen, bristande möjligheter till kök och toalett.

Samverkansmöte 9 oktober
Riktlinjer distansarbete, riktlinjer kontorsplacering vid nyrekrytering.
Frågor Saco-S framflyttat tills nästa vecka – lista över sjukhus när vi reser utomlands.

Övrigt: GD deltar i samverkansmötena fr.o.m. nästa vecka (i stället för chefen för ledningsstaben).

Nästa samverkansmöte kommer att hållas 23 oktober.

Protokoll från samverkansmöten ligger på medarbetarwebben under
https://medarbetarwebben.sgu.se/min-anstallning/personalsamverkan/motesanteckning-samverkansmote/

§ 6 Arbetsmiljökommittén

Möte i arbetsmiljökommittén hålls idag den 10 oktober 2024.
Skyddsombudsmöte har hållits 3 oktober.

Svårigheter att få medarbetare att ställa upp som enhetsskyddsombud. Frågan om hur skyddsombuden ska
organiseras diskuterades, per enhet, per avdelning eller per kontor?
Nu finns det skyddsombud per enhet, plus en per lokalkontor, plus specialroller. Det finns många vakanser för
enhetsskyddsombuden, SGU har totalt 21 enheter. Totalt finns 32 poster som skyddsombud.
https://medarbetarwebben.sgu.se/min-anstallning/arbetsmiljo-och-friskvard/sgus-huvudskyddsombud-och-
ovriga-skyddsombud/

Går det att effektivisera? Ordförandena för Saco-S och ST tar upp en diskussion kring skyddsombuden med
HR-chefen.

Utnämnande av skyddsombuden sker via ATO, som meddelar HR om nya skyddsombud. Omröstning bland
medarbetarna ska bara ske när arbetsplatsen saknar lokala fackliga organisationer.

§ 7 Övrigt

12 september: Ordförande deltog på Partsrådsdagen tillsammans med HR. Tema Ett hållbart arbetsliv.
18 september: Inledande möte om riskanalys för Uppsalaflytten, kommande möten inbokade. Särskilda
riskanalysmöten med ”specialverksamheterna”.
19 september: Särskilt möte om asbest på Lundakontoret.
BESTA-möten: 19 september, 3 oktober (BESTA=befattningsgruppering för statistik i staten) bestawebben.se
13–14 november: Ordförandekonferens Naturvetarna

Göteborgskontoret: En avsiktsförklaring har tecknats, men det betyder inte att det säkert blir så att SGU ska
samlokaliseras med HaV. Saco har begärt att AG ska informera tydligt kring de olika stegen i processen.

§ 8 Mötet avslutades

Nästa styrelsemöte: 2024-11-21.

Protokollförare Justeras

Charlotte Defoort  Eva Hellstrand Anton Wagner


